
Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Rozwoju w dniu 8 października 2020 roku 
Szkoła Podstawowa w Podkowie Leśnej, ul. Jana Pawła II 20 

 
Obecni: 
– Bożena Majewska – Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Rozwoju 
- Alicja Rotfeld-Paczkowska 
- Małgorzata Łaskarzewska 
-Wojciech Żółtowski 

oraz 
Agnieszka Czarnecka – Skarbnik Miasta 
Alicja Stefanowicz – pracownik Referatu Infrastruktury Komunalnej i Zamówień Publicznych w 
Urzędzie Miasta Podkowa Leśna 
Mariola Stecko – dyrektor Centrum Usług Wspólnych 
 

PRZYJĘTY PORZĄDEK POSIEDZENIA: 
1.Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
3. Opiniowanie projektów uchwał w sprawach: 
a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020 – 2040, 
b) zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2020 rok, 
c) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2021 rok, 
d) zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie Miasta Podkowa Leśna, 
e) zmiany uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi, w szczególności częstotliwość odbierania odpadów komunalnych 
od właścicieli nieruchomości i sposób świadczenia usług przez punkty selektywnego 
zbierania odpadów komunalnych oraz sposobu zgłaszania przez właścicieli nieruchomości 
przypadków niewłaściwego świadczenia usług przez przedsiębiorcę odbierającego odpady 
komunalne od właścicieli nieruchomości lub przez prowadzącego punkt selektywnej zbiórki 
odpadów komunalnych. 
4. Sprawy różne. 
5. Wolne wnioski. 
6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1) 

Przewodnicząca Komisji Bożena Majewska rozpoczęła posiedzenie o godzinie 18.35,  
przywitała obecnych na posiedzeniu członków Komisji (obecnych  4 członków Komisji: Bożena 
Majewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Małgorzata Łaskarzewska, Wojciech Żółtowski) oraz 
stwierdziła kworum. Porządek posiedzenia został wyświetlony. 

Ad. 2) 



Przewodnicząca zarządziła  przegłosowanie protokołu z posiedzenia Komisji Gospodarki i 
Rozwoju z dnia 24 września 2020 roku. 
W wyniku głosowania: 4 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu, protokół został 
przyjęty. 
 

Ad. 3) 

a)  

Agnieszka Czarnecka powiedziała, że zmiany w uchwale budżetowej dotyczą przesunięcia 
środków z celów, które nie mogą być zrealizowane, na te cele, które Urząd planuje jeszcze w 
tym roku wykonać. Przesunięte zostały środki na przebudowę dróg, zakup dmuchawy 
elektrycznej dla pracowników gospodarczych urzędu, nasadzenia w Parku Przyjaźni Polsko-
Węgierskiej i na ul. Helenowskiej. Zwiększone zostają środki na opłatę alkoholową i 
przeciwdziałanie alkoholizmowi. Zwiększono środki przeznaczone na wynagrodzenia dla 
nauczycieli.  
 
Mariola Stecko powiedziała, że w jednostkach niepublicznych jest znacznie więcej uczniów 
niż było przewidywane, co wiąże się z tym, że jednostki oświatowe otrzymają dodatkowe 
środki. Decyzje o przyznaniu dodatkowej dotacji dla Miasta są wydawane dopiero w grudniu.  
 
Przewodnicząca przeczytała pytanie radnego Sławomira Lasoty dotyczące środków 
przeznaczonych na zakup dmuchawy akumulatorowej. Radny zwrócił uwagę na głośną pracę 
urządzenia i zawnioskował by go nie kupować. 
 
Skarbnik Miasta powiedziała, że obecnie pracownicy gospodarczy korzystają z dmuchaw 
spalinowych, a dmuchawa elektryczna jest znacznie cichsza i nie zanieczyszcza powietrza. 
Sprzątanie za pomocą dmuch jest bardziej efektywne i o wiele szybsze. 
 
Przewodnicząca przeczytała wniosek radnego Sławomira Lasoty o zrezygnowanie z 
wykonania nasadzeń i przeznaczenie zarezerwowanych środków finansowych na 
wprowadzenie strefy 30 km/h w Mieście.  
 
Agnieszka Czarnecka powiedziała, że warunkiem umorzenia pożyczki na oświetlenie przez 
Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska było zobowiązanie Miasta Podkowa Leśna do 
przeznaczenia zaoszczędzonych pieniędzy w kwocie 225 tysięcy na działania związane ze 
środowiskiem, jak np. nasadzenia lub pielęgnacja zieleni.  
 
Mieszkanka powiedziała, że ze względu na wycinkę drzew podczas przebudowy ul. Helenowskiej 
Mazowiecki Wojewódzki Konserwator Zabytków nakazał wykonanie nasadzeń zastępczych na tym 
terenie.  
 



Agnieszka Czarnecka powiedziała, że w WPF zmiany dotyczą przedsięwzięć takich jak dopłaty 
do biletów WKD lub przebudowa dróg oraz zadań unijnych w zakresie wykonania tablic 
pamiątkowych i informacyjnych.  
 
Radni opiniowali projekt uchwały w sprawie „zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 
lata 2020-2040” 
Wyniki głosowania: 4 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

b)  

Radni opiniowali projekt uchwały w sprawie „zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa 
Leśna na 2020 rok” 
Wyniki głosowania: 4 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

c)  

Agnieszka Czarnecka wyjaśniła, że co roku ustanawiane są maksymalne stawki podatku od 
nieruchomości jakie gmina może pobierać od mieszkańców na dany rok. Ze względu na 
wysoką inflację, urząd wnioskuję o wprowadzenie podatków w nowej wysokości.  
 
Radni opiniowali projekt uchwały w sprawie „określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości na 2021 rok” 
Wyniki głosowania: 4 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

d) 

Alicja Stefanowicz wyjaśniła, że nadzór prawny województwa zalecił niewielkie zmiany,  nie 
nieingerujące w ogólną treść regulaminu. Zmieniona została definicja bioodpadów tak by 
była zgodna z ustawą.  
 
Agnieszka Czarnecka powiedziała, że pod koniec roku pracownicy merytoryczni wykonują 
porównania pomiędzy ilością zużytej wody w deklaracji, a stanem faktycznym i na tej 
podstawie Urząd może wezwać mieszkańca do wypełnienia korekty deklaracji. W przypadku 
kiedy mieszkaniec zaczął zużywać mniej wody to ma prawo złożyć korektę deklaracji i 
odpowiednio obniżyć koszty związane z wywozem śmieci. 
 
Mieszkanka powiedziała, że na ostatnim posiedzeniu Komisji Kierownik Referatu 
Infrastruktury Komunalnej i Zamówień Publicznych w Urzędzie Miasta wyjaśniła, że 
mieszkańcy, którzy w deklaracji specjalnie zaniżają ilość pobranej wody będą na koniec roku 
wzywani  do skorygowania swoich deklaracji i dopłacenia różnicy. 



 
Radni opiniowali projekt uchwały w sprawie „zmiany uchwały w sprawie przyjęcia 
Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Podkowa Leśna” 
Wyniki głosowania: 4 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

e)  

Alicja Stefanowicz wyjaśniła, że nadzór prawny Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego 
zaproponował zmianę definicji bioodpadów oraz zmiany treści punktów związanych ze 
zgłaszaniem anonimowych reklamacji. Po wprowadzeniu zmiany w regulaminie, uwagi 
dotyczące niewłaściwego świadczenia usług przez podmiot odbierający odpady komunalne 
będą mogły być składane bezterminowo. 
 
Radni opiniowali projekt uchwały w sprawie „zmiany uchwały w sprawie szczegółowego 
sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, w 
szczególności częstotliwość odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i sposób świadczenia usług przez punkty selektywnego zbierania odpadów 
komunalnych oraz sposobu zgłaszania przez właścicieli nieruchomości przypadków 
niewłaściwego świadczenia usług przez przedsiębiorcę odbierającego odpady komunalne 
od właścicieli nieruchomości lub przez prowadzącego punkt selektywnej zbiórki odpadów 
komunalnych” 
Wyniki głosowania: 4 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Ad. 4) 

Radny Wojciech Żółtowski przedstawił wniosek do Urzędu Miasta o wyczyszczenie rowów na 
terenie Miasta. 

Radna Małgorzata Łaskarzewska przedstawiła wniosek o przygotowanie przez Radę Miasta 
stanowiska dot. integralności Mazowsza.  
W wyniku głosowania Komisji Gospodarki i Rozwoju: 4 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało 
się od głosu, wniosek został przyjęty. 
 
Radna Małgorzata Łaskarzewska przedstawiła wniosek o rozpoczęcie dyskusji na temat 
wprowadzenie programu zdrowotnego dla mężczyzn 50+. 
W wyniku głosowania Komisji Gospodarki i Rozwoju: 3 za, 1 przeciw, 0 radnych wstrzymało 
się od głosu, wniosek został przyjęty. 
 
Radna Małgorzata Łaskarzewska przedstawiła wniosek o rozpoczęcie dyskusji na temat 
profilaktyki zapobiegania bezpłodności u kobiet. 



W wyniku głosowania Komisji Gospodarki i Rozwoju: 2 za, 1 przeciw, 1 radny wstrzymał się od 
głosu, wniosek został przyjęty. 
 
Ad. 5) 
 
Nie zgłoszono wolnych wniosków. 

Ad. 6) 

Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji o godzinie 19.30. 

 

Protokół sporządziła Marta Niedzieska 

 

Przewodnicząca Komisji  
     Gospodarki i Rozwoju  

/-/ 
Bożena Majewska 

 


